



Lexis Hibiscus 2 to Blossom Alongside Lexis Hibiscus

马来西亚大红花2.0预计于2024年壮丽盛开绽放

Lexis Hibiscus Port Dickson proudly hosted the official signing ceremony of Lexis Hibiscus 2 between Kuala Lumpur Metro Group and Menteri Besar Incorporated (Negeri Sembilan government investment arm) on the 27th July 2019. The signing was witnessed by YB Dato' Seri Anwar Ibrahim, Member of Parliament for Port Dickson. Due to complete in 2024, Lexis Hibiscus 2 is estimated to have a gross development value of RM500 Million and is set to beat the current two Guinness World Records holder for "The most swimming pool in a resort" and "The most overwater villas in a single resort" – Lexis Hibiscus Port Dickson. The new 5-star luxury resort will feature 760 rooms comprising of 582 water villas 178 sky pool villas, as well as a sunken aquarium with built-in restaurant, a musical fountain, and the largest ballroom in the state of Negeri Sembilan.

马来西亚大红花（丽昇精选酒店）于2019年7月27日荣誉举办了吉隆坡都市集团与森州大臣机构（Menteri Besar Incorporated）的最新合资企业——“马来西亚大红花2.0”的正式签约仪式。波德申国会议员拿督斯里安华·伊布拉欣（YB Dato' Seri Anwar Ibrahim）更亲自见证了此签字仪式。预计将于2024年完工的马来西亚大红花2.0将拥有马币5亿令吉的总开发价值，并将打破目前由马来西亚大红花所持有的两项吉尼斯世界纪录——“全球泳池最多的度假村”及“水上别墅最多的度假村”。这富丽堂皇的五星级豪华度假村将拥有760间客房，包括582栋水上别墅和178栋空中泳池别墅，以及一个带有内置餐厅的海底水族馆、一个音乐喷泉和森州最大的宴会厅。



International Filming Crew's Familiarization Trip to Lexis Hibiscus

国际摄制队组考察团前往马来西亚大红花

Producers from various film production companies across China, accompanied by Ms. Liu Wen Wei, a popular China-based actress, as well as staff members of the Malaysian Tourism Board recently visited Lexis Hibiscus Port Dickson.

After a presentation by the sales and marketing department, the group was treated to a tour around the resort. The visit, albeit short, allowed the group the opportunity to explore the resort while indulging in the facilities and dining experiences offered. We hope that such initiatives will not only inspire more production crews to showcase the scenic Lexis Hibiscus, but to let Malaysia shine brighter on the international tourism map and boost our tourism industry.

来自中国各地的电影制作公司制片人，最近在一位中国知名女艺人的陪同下，偕同大马旅游局访问了马来西亚大红花（丽昇精选酒店）。

在销售和市场部提供了相关介绍之后，摄制团队受邀参观并进一步了解酒店的各种引人入胜之处。此考察虽然为时短暂，却足以让团员们有机会亲身体会这里所提供的各种设施和餐饮选择。我们希望此考察不仅能吸引更多的影视制作团队到风光旖旎马来西亚大红花拍摄，也能宣扬本地许多引人入胜的景点，好让马来西亚能在国际旅游地图上更耀眼夺目，大幅提升我们的旅游业。



Tun M Celebrated 94th Birthday at Lexis Hibiscus

首相在马来西亚大红花欢庆94大寿

Lexis Hibiscus Port Dickson was honored to have hosted the recent PKR retreat attended by our Prime Minister Tun Dr. Mahathir Mohamad, accompanied by his deputy and PKR advisory council chairman Dato Seri Dr Wan Azizah Wan Ismail, PKR President Dato Seri Anwar Ibrahim and other senior party leaders and members.

To make the visit even more memorable, Lexis Hotel Group President, Miss Mandy Chew Siok Chang presented Tun Dr. Mahathir with a cake and 'pulut kuning' while everyone sang him a birthday song in celebration of his 94th birthday, making him the oldest living incumbent head of government in the world.

马来西亚大红花近日与有荣焉的成为人民公正党全国领袖干训营的举办单位。此干训营由首相马哈迪·莫哈末主持开幕，陪同马一同出席的还有副首相兼人民公正党副理事会主席李登斯理旺阿兹莎·旺依斯迈、人民公正党主席李登斯理安华·依不拉欣及人民公正党其他高层领导成员。

此干训营让人尤为印象深刻的是丽昇酒店集团总裁，周淑清女士为马献上生日蛋糕及黄糯米饭的时候，众人一同引吭高歌一首生日快乐为马庆祝其94岁大寿。现年94岁的首相马哈迪被喻为史上最高龄的在任国家领导人。



Lexis Hibiscus recently had the honour of hosting the PKR Retreat attended by Prime Minister Tun Dr. Mahathir Mohamad and PKR President Dato Seri Anwar Ibrahim.

马来西亚大红花（丽昇精选酒店）最近与有荣焉的举办了人民公正党全国领袖干训营，首相马哈迪·莫哈末及人民公正党主席李登斯理安华·依不拉欣都有份出席此干训营。





Dato' Seri Anwar Ibrahim, Menteri Besar Kedah, Menteri Besar Perlis, Menteri Besar Pulau Pinang, Menteri Besar Terengganu, Menteri Besar Kedah, Menteri Besar Perlis, Menteri Besar Pulau Pinang, Menteri Besar Terengganu



Lexis Hibiscus 2 to Boost RM240 Million Yearly

马来西亚大红花2.0将产生高达2.4亿的旅游年收入

Once again partnering with Lexis Hotel Group, Lexis Hibiscus 2 by Kuala Lumpur Metro Group is set to draw around 400,000 tourists to Port Dickson every year, generating RM240 Million ringgit per annum, of which 20% will go to the state government and its people in return of the 32 hectares of land on which the project will be built on. The new luxury resort will also create an influx of visitors and boost the local tourism, create thousands of job opportunities. In his speech, Port Dickson MP Dato Seri Anwar Ibrahim also praised KL Metro Group who is setting aside RM12 Million to help the local community throughout the project's construction period.

The announcement ceremony for the new Lexis Hibiscus 2 was held at the beach area of Lexis Hibiscus, where the VIP guests officially launched the project. Over a thousand of invited guests and visitors were also dazzled by a brilliant fireworks display bursting through the night sky over Lexis Hibiscus at the end of the evening.

再次与丽昇酒店集团携手合作，吉隆坡都市集团的最新发展计划—马来西亚大红花2.0将每年吸引约400,000游客来到波德申，每年产生马币2.4亿令吉的旅游收入。而这笔收入中的其中20%将归属于森州政府和人民以作为森州政府所提供的32公顷建筑土地的回报。含苞待放的马来西亚大红花2.0正式开放后也将吸引大量的游客涌入并大幅提升当地的旅游业，创造上千的就业机会。波德申国会议员拿督斯里安华·伊布拉欣（YB Dato' Seri Anwar Ibrahim）还大力赞扬吉隆坡都市集团为了此项目而特地拨出高达1200万令吉之举。以在项目建设期间协助当地居民。

在马来西亚大红花酒店海滩区举行的马来西亚大红花2.0发布仪式见证了多位VIP贵宾共同为此项目进行正式公布仪式。当晚仪式结束之前，现场的近千位嘉宾和宾客更一同欣赏了一场点亮了波德申夜空的绚丽烟火表演。



Magical Train Ride Straight Out of Your Favourite Fantasy Movies

魔法电影里般的梦幻列车

Hop on the new JoyTrain Ride at the Grand Lexis Port Dickson Segway Area for a FUNtastic time of amazing exploration to experience your favourite seaside vacation wonderland like you've never before.

Wave to our friendly staff as you go on a relaxing journey with the sea breeze gently blowing on your face while taking in the exquisite view, resplendent Balinese-inspired design and décor of our resort. Countless adventures await at only RM10 per passenger, so bring your friends and family all aboard the JoyTrain for a fun-filled time around the resort. Let your imagination run free under the sunny blue sky of this seaside paradise today.

欢迎您前来椰昇海上泳池别墅的赛格威区，登上全新的欢乐梦幻列车来享受一段奇妙无比的探索时光。从另一个角度重新认识您最爱的滨海度假村。

当您搭上此欢乐列车，一边感受海风轻拂您脸庞，一边欣赏着酒店周遭精致景色的同时，可别忘了向我们友好的工作人员们挥挥手。只需每人区区马币10令吉，您就可以带着您的家人朋友一同搭上此欢乐列车，绕着酒店范围齐度过乐趣无穷的时光。今天就让您的想象力在晴朗湛蓝中的蔚蓝天空下自由翱翔吧。



At Lexis Hibiscus Port Dickson, we have always made our Emergency Response Plan and Procedure a top priority by regularly familiarizing our members of staff with their roles and responsibilities through a series of fire drills held quarterly.

Led by the resort's Emergency Response Team (ERT), 178 staff members participated in our most recent drill as they sprang into action the moment the emergency alarm went off, practicing what they are trained and trusted to do in ensuring the safety and smooth evacuation of the guests as well as their own in the case of any real emergency.

Your Safety is Our No.1 Priority at Lexis Hibiscus

您的安全永远是我们的优先考虑

在马来西亚大红花（丽昇精选酒店），确保一个天衣无缝的紧急应变计划和程序一直以来都是我们的优先考虑。透过每三个月定期举行的消防演习，我们竭尽所能地让员工们熟悉他们在紧急状况发生时的职责和所需要扮演的角色。

在酒店紧急应变小组（ERT）的带领下，总共有178名员工参与了我们的最近火警演习。紧急警报一响起的那一刻，每一位酒店员工都非常有警觉性的立刻采取行动，把他们所受过训练全部给派上用场。他们非常认真谨慎地对待每一次演习，确保将每一个环节都完美演绎，态度极为值得嘉许。



SOBA LAB Penang Sets Lexis Suites Penang Abuzz with Business Knowledge

檳城SOBA LAB

Lexis Suites Penang was proud to become the official host for 2019's Star Outstanding Business Awards (SOBA) LAB. Organized by Star Media Group, the workshop was held in conjunction with The Star Outstanding Business Awards (SOBA) 2019. The event allowed around 150 participants the opportunity to garner insights from industry leaders through panel discussions and success stories sharing, as well as the chance to network with like-minded entrepreneurs. Around 150 participants attended the event. Mr. Ben Ho, General Manager of Lexis Suites Penang was also present to receive a certificate of appreciation from Ms. Simone Liong, General Manager of North Regional Operations, The Star. It was extremely inspiring to see all these successful entrepreneurs sharing their success and inspirational stories with the participants.



檳城麗昇豪華酒店很榮幸地成為2019年星傑出商業大獎(SOBA) LAB的官方舉辦單位。本次研討會由星報媒體集團主辦，與2019年星傑出商業大獎(SOBA)聯合舉辦。該活動提供機會給約150名與會者通過小組討論、成功故事分享等向行業領袖們學習他們成功捷徑的訣竅，並讓他們能與志趣相投的企業家建立聯繫。檳城麗昇豪華酒店總經理何善斌先生更是榮譽出席，親自從星報媒體集團北馬區營運總經理梁思汶女士手中領取了嘉許狀。能夠親眼見證這些成功企業家分享他們鼓舞人心的成功故事，絕對是個千載難逢的學習好機會。

Lexis Suites Penang Breathes New Life into Masjid Kapitan Keling

檳城麗昇豪華酒店為科林清真寺注入新生命



As part of our ongoing effort in giving back to the community and promoting unity among people of all races and cultures, Lexis Suites Penang recently worked hand in hand with Bernama News Channel by partaking in a 'Gotong Royong' Program organized by 'Tunas BioHerb' at Masjid Kapitan Keling.

As many as 50 enthusiastic participants from Lexis Suites Penang, Tunas BioHerb, Bernama and the Mosque Committee, worked in unity to spring-clean various parts of the historically significant religious landmark. With Mr. Ben Ho (General Manager of Lexis Suites Penang) at the forefront, staff of Lexis Suites Penang scrubbed up and breathed new life into the mosque's praying area, porch, kitchen, stores, walkway and toilets alongside the other volunteers. This marks the first time that a 'gotong royong' of this scale had ever taken place at the mosque. Fully invested in the meaningful project, Lexis Suites Penang also sponsored refreshments for all that were present. True to the cause, all the participants demonstrated the unbreakable bond between Malaysians as everyone worked in tandem regardless of their race, religion and cultural background!

檳城麗昇豪華酒店一直以來熱衷於回饋社會，并竭盡全力為促進不同種族之間的團結而盡一己之力。檳城麗昇豪華酒店近期與馬新社新聞台攜手合作，參與由Tunas BioHerb在科林清真寺舉辦的“Gotong Royong”大掃除。

多达50名來自檳城麗昇豪華酒店、Tunas BioHerb、馬新社新聞台和清真寺委員會的參與者帶著滿腔的熱忱，團結一致為這座歷史悠久的宗教地標進行了久違的大掃除。在檳城麗昇豪華酒店總經理、何善斌先生的帶領下，酒店員工們與其他志願者同心協力將清真寺的新禱區、門廊、廚房、廁所、走道和廁所細心的洗刷整理一番，為其注入了新生命。如此大型的大掃除活動在科林清真寺是史無前例的。檳城麗昇豪華酒店更熱心的為所有志願者提供了茶點及飲料，為大家加油充電。所有參與者都不分種族、宗教和文化背景的分工合作，齊心協力地充分展示了馬來西亞人民的團結精神！

Putting Port Dickson on the International Tourist Map

让波德申在国际旅游地图上发光发热

Putrajaya and Negeri Sembilan state government have multiple new plans in the pipeline to further promote Port Dickson amongst local and international tourists. Geographically, Port Dickson has the advantage of being naturally blessed with 18 kilometers of shoreline, making it quintessentially the ideal beach getaway spot, perfect for a multitude of seaside recreational activities.

One of the key plans involves upgrading the two jetties in the district so that they could take more passengers, namely the Port Dickson Passenger Jetty and Railway Assets Corporation (RAC) Jetty. The necessary upgrading work will allow large cruise ships with thousands of foreign tourists to fully dock at these jetties, and the tourists will have the opportunity to explore Port Dickson and discover all that it has to offer. In a recent interview, Transport Minister Anthony Loke Siew Fook said that, "I am looking at how the jetty can be optimized, for now it is being used by ferries going to Dumai, Indonesia and sometimes the Genting Dream Cruise ship docks here. If we have a facility with a bigger capacity, which is managed more comprehensively and in an organized manner, I see this jetty becoming the catalyst to economic development, specifically the tourism sector in Port Dickson."

Other than upgrading the jetties, the state government also highlights the importance of making Port Dickson cleaner and equip it with more tourism products to rouse the interest of visitors and put Port Dickson on their must-visit list. It is absolutely imperative that the relevant authorities work hand in hand with the locals in maintaining the cleanliness and natural landscape of the beach, making sure that as Port Dickson's most important tourism product, the beach, is always kept in pristine condition.

Another key plan proposed by Port Dickson MP Datuk Seri Anwar Ibrahim would be the implementation of several new projects involving big tourism and infrastructural projects, these projects would benefit the locals especially in terms of job opportunities. For example, the development of Lexis Hibiscus 2, which will be creating around 2000 jobs during its construction phase. Set to be completed in the year 2024, the resort is expected to create another 1000 job opportunities during its management phase, as well as attract 400,000 local and foreign tourists to Port Dickson.

聯邦政府和森州政府目前已擬定多項新計劃，以進一步向本地和國際旅客推廣波德申為熱門旅遊景點。從地理方面來說，得天独厚的波德申擁有18公里長的絕天然海岸線，让它成為濱海度假的最佳地點，并非皆適合各種海灘及海上休閒活動。

其中首要新計劃是改善當地的兩個碼頭，即波德申碼頭及鐵路資產公司(RAC)碼頭，讓它們能容納更多乘客。經過相關的升級工作後，載有數千名外國遊客的大型游轮將能夠輕而易舉的停靠在這些碼頭。旅客就會有機會下船探索波德申，進一步發掘這美麗濱海市鎮的各種吸引人之處。交通部長陸兆福(Anthony Loke Siew Fook)在近期的一次採訪中表示，“我目前也有在研討如何優化(波德申)碼頭。目前，前往印尼杜邁的遊輪有在使用碼頭，有時還有云顶星夢遊輪會停靠在這裡。如果我們能有一個容量更大、管理更全面、更有組織的設施，那我认为這碼頭將會成為經濟發展的催化劑，特別是对波德申本身的旅遊業。”

除了對碼頭進行升級工程，州政府還稱呼必須盡全力讓波德申更干净整洁并准备更多旅遊產品的重要性，以挑起旅客們的興趣，让更多旅客將波德申列入必遊之地的名單。有關當局和當地居民需要携手合作來保持波德申海濱的清洁和天然景观，以確保作為波德申最重要的旅遊產品，這裡的海灘能時常保持在最佳狀態。

波德申國會議員余智斯里安華·伊布拉欣(YB Datuk Seri Anwar Ibrahim)提出的另一項重要計劃是實施多個大型旅遊和設施新項目。這些項目將讓当地人受益良多，尤其是在就業機會方面。當中最好的例子就是光是在其建設階段就能創造約2000個就業機會的馬來西里大紅花2.0。該度假村預計將於2024年完工，并在完工後還會繼續創造1000個與其管理階層相關的就業機會，最重要的是還會吸引40萬本地和外國遊客到波德申觀光及消費。





Lot 11-3, Level 11, Tower Block, Menara Milenium, 8, Jalan Damanlela, Pusat Bandar Damansara, Bukit Damansara, 50490, Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : 603 2082 0333 | Fax : 603 2082 0222 | Email : lexis@lexis.my | Website : www.lexis.my

- IMPERIAL LEXIS[®]
KUALA LUMPUR
- LEXIS HIBISCUS[®]
PORT DICKSON
- LEXIS SUITES[®]
PENANG
- ROYAL LEXIS[®]
KUALA LUMPUR
- GRAND LEXIS[®]
PORT DICKSON
- LEXIS[®]
PORT DICKSON
- LEXIS ULTIMA[®]
PORT DICKSON